

候選人編號 Candidate Number

1

政綱 Election Platform:

Deleted
已刪除

姓名:

鄧咏駿

Name:

TANG WING CHUN

年齡 Age:

職業:

Occupation:

政治聯繫:

Political
Affiliation:

電郵地址/網址

E-mail Address/
Website:

Deleted
已刪除

繼續爭取高嶺土發展興建行車路和完善相關配套
Strive for traffic and roads development and related facilities in Kaolin Mine

儘速全面綠化偉樂街旁「開放用地」，長遠規劃海濱休憩及文康設施
Speed up greening of all "open use" land in Wai Lok Street and make long term plans in using waterfront leisure facilities and cultural recreations

繼續爭取興建單軌列車連接觀塘和跑道公園之間，
讓麗港城居民分享規劃成果
Introduce monorail between Kwun Tong and Runway Park and share the fruits of urban planning with residents in Laguna City

繼續密切監察綠色專線小巴服務質素、要求約滿重新招標
Closely monitor the green minibuses' service and request for re-tender

爭取開設新小巴線途經九龍灣中心商貿區
Introduce new minibus routes via Kowloon Bay Central Business District

繼續爭取藍田站加建無障礙通道和改善站內設施
Install barrier-free access and improve facilities in Lam Tin station



新論壇
NEW FORUM

全力支持

